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Zápis se zasedání SKRJ 7. 12. 2024 

 

V prostorách Střední odborné školy – Centra odborné přípravy a Gymnázia (Poděbradská 179/1, 

Praha 9).  

Přítomni: Jiří Verner, Lukáš Klimovič, Václav Zedínek, Ladislav Marek, Lucie Mrázková, Tomáš 

Kurc, Petr Seidl, Michal Novák, Pavel Corradini, Ladislav Šinágl, Jiří Buriánek, Václav Zumr, 

Lucie Krekulová, Roman Freisleben, Jakub Karas  

Program jednání: 

1) Krajské kolo Svojsíkova závodu 2025  

o Beroun – 6. až 8. 6. 2025, chlapecká část, disciplíny se připravují, velitel závodu 

Petr Seidl, hlavní rozhodčí Jiří Verner, lokalita Nový Jáchymov, rozpočet bude 

až po novém roce, spát se bude ve stanech, doporučuju se přijet již v pátek, 

závod začne v sobotu, je tam trochu komplikovaná doprava (organizátoři 

promyslí možnost parkování), v rámci přihlášky by mělo být napsáno, jak 

účastníci přijedou 

o Příbram – 6. až 8. 6. 2025, velitel Eliška Tůmová, hlavní rozhodčí Matouš 

Hrdina, lokalita v hájovně Na Dědku, komplikovaná doprava, doporučuje se 

přijet v pátek, závod začíná v sobotu 

o Rozpočet na krajská kola – viz rozpočet (celkově 60 tis. Kč) 

o Základní kola závodů budou dotována částkou 450,- na hlídku 

 

2) Vyúčtování provozních dotací 

o Všechno projité a zkontrolované, chybí odevzdat několik posledních 

o Příští rok by mělo být odevzdávání přes skautIS 

o Diskutovala se otázka dřívějšího poukázání peněz na účty okresů. Předseda 

KRJ k tomu doplnil: V roce 2024 jsme pracovali v rámci kraje s dotacemi 

poprvé, což způsobilo určité problémy. V následujícím roce předpokládáme 

efektivnější způsob práce v této oblasti, to bude zahrnovat včasnější převod 

peněz na okresy.  

 

3) Rozpočet KRJ na rok 2025 

o Krajská rada schvaluje předložený rozpočet na rok 2025  

(13-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

4) Návrh na vyznamenání 

o Zdeněk Vávra – krajská rada souhlasí s udělením Medaile Merkura, a to 

stříbrný stupeň (12-0-1) 
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o Dále byla na e-mailovou adresu KRJ zaslán bezprostředně před jednáním větší 

počet návrhů na vyznamenání, KRJ projedná v únoru 2025  

 

5) Informace z náčelnictva 

o Schvalovala se strategie pro roverský kmen – plánuje se nový web 

o Dále se schvalovala strategie pro klubovny, tábořiště a základny, 

environmentální skaut a bezpečný skaut 

o Debata na téma: Skautské oddíly, které nepoužívají skautskou výchovnou 

metodu – dají se považovat za skautské? 

o Schválen hospodářský řád – navyšoval se rozpočet pro větší akce 

o Měla by začít probíhat revize skautských časopisů 

 

6) Informace z okresů, kmene dospělých a od vodáků  

o Benešov 

 vzdělávání pro členy revizních komisí, 

 setkání vedoucích,  

 proběhla porada ohledně okresního čekatelského kurzu,  

 akce pro veřejnost: 

 V Benešově straší (poprvé museli platit nájem),  

 Betlémské světlo (Vlašimští skauti plánují rozvážet i po trati) 

o Beroun 

 proběhl třetí ročník rádcovského kurzu,  

 organizace krajského závodu,  

 Alfi zkoordinoval dobrovolnickou pomoc do míst postižených 

povodněmi (doporučujeme, má to smysl), kontakt na koordinátora 

pomoci +420 607 138 917 

 zaniká středisko v Králově Dvoře – bude sloučeno,  

 středisko v Hořovicích – chystá se obnovení činnosti 

o Kladno 

 Vánoční standard ve všech střediscích 

 Proběhly sbírky na povodně 

 Chtějí udělat školení pro revizory a hospodáře 

o Kolín 

 Řeší hlavně administrativu 

 Plánují příští rok zdravotní kurz 

 Betlémské světlo a vánoční aktivity 

o Kutná Hora 

 Betlémské světlo 

 Country bál 

 Setkání okresu 

 Středočeské jamboree oldskautů 

o Mělník 

 Vánoční aktivity 
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 Příští rok plánují zdravotní kurz 

 Střediska fungují 

 Dotaz: Bylo by možné zveřejnit kontakt na krajského legáta kmene 

dospělých 

 Hrobař přijede na okresní radu 

 Začali fungovat roverští zpravodajové – chtějí dělat akce 

o Mladá Boleslav 

 Omluveni 

o Nymburk 

 Střediska fungují 

 Požadavky na vzdělávání (málo rádcovských kurzů)  

 Betlémské světlo (roznášejí i do vesnic v okolí) 

 Působení středisek a oddílů ve veřejném prostoru – účastní se různých 

akcí (sekání trávy, sbírka pro hospic a další akce) 

 Možná vznikne nové středisko vodních skautů 

o Praha Východ 

 Změnil se předseda revizní komise 

 Plánují základní kolo závodu 

 Střediska fungují v pořádku 

o Praha Západ 

 Střediska v pořádku 

 Spustilo se přihlašování na RK Jiskra 

 Nové čekatelské kurzy nebudou mít další ročník 

 Plánují ze závodu udělat jamboree 

o Příbram 

 Proběhl okresní sraz (90 účastníků) 

 Proběhl zahraniční výlet do Hornu 

 Lana na Svaté Hoře – akce pro skauty i veřejnost 

 Proběhly dva plesy 

 100 let skautingu v Sedlčanech – výstava a brožura 

o Kmen dospělých 

 Středočeské jamboree – víc informací v letáku (viz příloha) 

 Proběhla kmenová porada – víc informací na Křižovatce 

 Jamboree kmene dospělých se pravděpodobně neuskuteční 

 Mezinárodní setkání 

 Oldskautská lesní škola 2026 

 Plánuje se tábor kmene dospělých 

 Sněm kmene dospělých – leden 2026 

 Okresní a krajské sněmy kmene dospělých by měly proběhnout v roce 

2025 

o Vodáci 

 Zimní období 

 Někteří ještě jezdí 

 Jedna loděnice byla zasažena záplavami 
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 Proběhl sraz vodních skautů v Hradci 

 Setkání na základně Tortuga 

 Plánuje se Navigamus 2025 (5. až 8. 6. 2025) 

 Chystá se jarní sraz 

 Plánovaný kapitánský kurz – viz příloha 

7) Různé 

o Předseda KRJ: 

 Registrace za kraj založena 

 Střep – střediskové minimum – organizační tým se ozve s nabídkou na 

příští rok, rozpočet KRJ počítá s finanční podporou 

o Archiv – diskuze o značném množství archiválií, plán na vznik krajského 

archivu, zatím v obecné rovině, priority vidí vedení KRJ jinde  

o Korádo – oslovila ho sestra Amálka ze Svojsíkova oddílu – chtěla by rozšířit 

podvědomí o Svojsíkově oddíle (člen už nemusí být starší 65 let, stačí být 25 

let činovníkem a pak nějaké byrokratické kolečko), sestra by chtěla přijít na 

krajskou radu 

o Středočeská rada dětí a mládeže – ve středu bude jednání, Bandaska bude 

informovat radu o vyhlášených dotacích 

o Registrace 2025 ze strany kraje otevřena 

o Měli bychom aktualizovat vyhlášku k medaili kraje modrých řek 

o Zveřejnit vyhlášky na webu, a to aby byly volně dostupné 

o Založit sdílené dokumenty pro okresy 

o Doporučení: Při koupi pozemku dejte pozor, zda tam jde tábořit – kontaktovat 

konkrétní odbory životního prostředí 

 

- Předseda KRJ poděkoval přítomným a ukončil jednání v 11:30. 

 

- Příští zasedání krajské rady: 16. 2. 2025, 16:00, COPTH 

 


